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LJOSLAND VEST VELFORENING 

Org.nr. 912 655 830 

 

 

LJOSLAND 1041 

 

Møte:  Styremøte    01.04.21 

Sted:  Varmestua, Ljosland Skisenter 

  

E   Tilstede                 Birger Tvedt (BT)        

                                Bente Fjellestad            (BF) 

     Gun-Elise Gustafsson  (GEG) 

     Nils Oskar Skjærli       (NOS) 

På telefon:     Idar Kristoffersen (IK)  

     Jan-Wiggo Mjøllner     (JWM) 

 

  954 23 311 

  924 24 012 

  901 67 031 

  911 004 54 

  958 89 766 

  977 77 984  

birger@uve.no 

bef@tet.no 

gun-elise.gustafsson@outlook.com 

nils@brilleoptikk.no 

idar.kristoffersen@lyse.net 

janwim@online.no 

 

 

Referat sendes:    - Møtedeltakerne 

   - Ljoslandinfo.no 

 

Sak 
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Behandlet 

 

Styrets arbeidsmåte 

Fire av styremedlemmene mener at det i den siste tiden har vært en 
kontroversiell arbeidsform hos enkelte styremedlem. Dette 
fremkommer gjennom utveksling av mail internt i styret. 
 

Leder har derfor behov for å presisere arbeidsmåten i styret ved å 

fremme følgende forslag til styrevedtak: 

• Saksgang i styret har vært - og bør være -  å diskutere seg 

frem til løsninger slik at enighet oppnås. Dersom enighet ikke 

oppnås fattes vedtak ved avstemning. Hvert medlem har et 

selvstendig ansvar for å hevde sine meninger på et møte og 

eventuelt komme med korrigeringer i møtereferatet før det 

offentliggjøres. Alle synspunkter skal fremkomme i 

møtereferat og styremedlemmer skal få mulighet til å lese 

igjennom møtereferatet og komme med eventuelle 

anmerkninger før det legges ut for medlemmene 

• Det presiseres at styremedlemmer ikke går ut over det 

oppdraget han/hun har fått fra styret til å behandle en sak. 

Ansvarlig 
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• Uenighet er bra og skaper bredde i diskusjonen, men trusler - 

slik 4 av styrets medlemmer har oppfattet det - er ikke en 

akseptabel måte å fremme sitt syn på.  

 

Presiseringene vedtas med 4 mot 1 stemme. 

 

Økonomi 

Idar informerer om  at vi pr nå har ca 747.000,- i utestående fordringer 

(medlemskontingent), hvilket er mye i forhold til antall medlemmer. 

Tidligere erfaring tilsier at mange må få flere purringer før det betales. 

Foreløpige tall tilsier at vi gjennom vintersesongen vil havne på ca 

900.000,- kr i vintervedlikehold, ca 100.000,- mindre enn budsjettert. 

Dagsturhytte kom totalt på ca 211.000,-.  

Det har vært vippset ca kr 1000,- for veden i hytta. 

Agder Energi er fakturert etter avtale for bruk av vei på kr 500.000,- 

med forfall disse dager, usikkert om det er betalt. ADB Regnskap 

følger opp. 

Leder Birger foreslår at møtende varamedlem Bente får tilgang til 

regnskapssystemet i stedet for ham og sammen med Idar: 

Bente legger frem økonomirapport med kontoutskrift og underbilag på 

de styremøter Idar ikke har anledning til å gjøre dette.. 

Enstemmig vedtatt. 

 

Brøyting 

Forslag til avtale med Hyttesystemer AS om en brøyte-app 

«Brøyte.no» foreligger. 

Jan-Wiggo sjekker om andre tilbydere enn brøyteselskap under samme 

app kan tilby andre tjenester som f.eks. vedsalg, bilberging, hyttevask, 

osv. 

Avtale undertegnes av leder Birger og veiansvarlig Nils Oscar. 

Utkast til «Forespørsel om vintervedlikehold» gjennomgås av leder og 

det gjøres mindre justeringer. 

Det er i styremøte den 27.02.21 vedtatt at brøytekontrakten skal gjelde 

fem år og at lokalt næringsliv skal prioriteres slik at de to nåværende 

kontraktører for LVV forespørres. 

Idar foreslår å trekke vedtaket og forespørre flere entreprenører. Han 

ønsker også å omgjøre tidligere vedtak om fem års kontrakt til tre år 

for å synkronisere med avtalene som kommunen har. 
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Det fremmes motforslag om å utvide forespørselen til tre lokale 

entreprenører, men kontraktens varighet på fem år opprettholdes. 

Sistnevnte forslag vedtas med 4 mot 1 stemme. 

Forespørselen sendes tre interesserte aktører snarest med svarfrist 

1.mai. Tilbudene sendes ADB Regnskap. Sistnevnte distribuerer disse 

dokumentene videre på likt til styremedlemmene.  

Tilbudene gjennomgås og tilrettelegges av Birger, Nils Oscar og Jan-

Wiggo før neste styremøte. 

 

Eventuelt 

Det var ingen saker. 

 

Møtereferat godkjent med fire mot én stemme. 

 

Neste møte 01.06.21, Kristiansand 
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